
Oświadczenie złożone 

przez senatora Przemysława Termińskiego 

na 34. posiedzeniu Senatu 

w dniu 1 lutego 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Antoniego Macierewicza. 

Szanowny Panie Ministrze! 

Przez ostatnie dni media, powołując się na źródła wojskowe, donosiły o zakupie 30 limuzyn za prawie 

35 milionów zł. Wśród nowo nabytych aut mają znajdować się 3 samochody BMW serii 7, 18 samochodów 

BMW X5 i 11 samochodów marki Audi Q7. Zakupu dokonano bez przetargu i kalkulacji kosztów w ramach 

tzw. specustawy przyjętej przed szczytem NATO. Dodatkowo krążą opinie o tym, że flota ww. aut nie speł-

nia podstawowych kryteriów ochrony pasażerów, będąc pozbawiona zabezpieczeń i dodatkowego opancerze-

nia. 

Właśnie w związku z pojawiającymi się doniesieniami o rozbieżnościach w kontekście oficjalnych komu-

nikatów Ministerstwa Obrony Narodowej dotyczących liczby, ceny oraz wersji luksusowych limuzyn oraz 

z uwagi na moją troskę o jak najszybsze wyjaśnienie powyższych wątpliwości, pozwalam sobie poprosić 

Pana Ministra o przedstawienie szczegółowej specyfikacji przedmiotowych aut uwzględniającej faktyczne 

parametry techniczne (właściwe dla przewozu najważniejszych osób w państwie), ich cenę, markę oraz licz-

bę. 

Z wyrazami szacunku 

Przemysław Termiński 
 


